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Brief Introduction of the book 

http://www.chineseupress.com/asp/e_Book_card.asp?BookID=1538&lang=C 
 
The Zhujiang Delta region is the natural hinterland of Hong Kong. It has experienced 
astonishing growth since 1978 after the introduction of economic reforms and open 
policy in China. Its subsequent development is, in many ways, closely related with 
that of Hong Kong. In fact, far-reaching economic integration has taken place 
between Hong Kong and the Zhujiang delta. After China’s entry to the WTO on 11 
December, 2001, such economic integration will be further strengthened. A world-
class city-region is being formed in the Hong Kong and Zhujiang Delta area.  

Pressing issues and concerns of effective resource management, governance 
and sustainability are emerging due to accelerated industrialization, urbanization, 
globalization and regional integration. They will affect the further development and 
prosperity of the region. The book is a collective effort by leading scholars from Hong 
Kong, Mainland China, USA and Germany and offers updated and in-depth analyses 
of economic integration, migration, urbanization, regional development, resource 
management and urban/regional governance in the Hong Kong-Zhujiang Delta region 
in the context of development and transformation of Hong Kong and Mainland China. 
The book will be of interest to academics, government officials and the public who 
are concerned with the rapid development in the Hong Kong-Zhujiang delta region. 
 

香港與珠江三角洲的資源管理, 城市化與管治 

 

珠江三角洲是香港的天然腹地. 1978自 年中國進行經濟改革和開放以來,  珠江三 

角洲發展非常迅速. 這種快速發展同香港息息相關. 香港與珠江三角洲的經濟已 

經整合在一起. 2001 12 11中國在 年 月 日加入世界貿易組織, 這種經濟整合將日趨 

深入.  香港--珠江三角洲地區正在形成一個世界級的城市區域. 

 , , 珠江三角洲高速的城市化 工業化 全球化和區域整合也產生了很多緊迫 

的資源管理,  管治和可持續發展問題. 這些問題將會影響香港--珠江三角洲地區 

的發展與繁榮. 本書是來自香港, 中國大陸, 美國和德國的著名學者共同合作的結 

果. , 本書在香港和中國大陸發展與轉變的大背景下 利用最新的資料深入分析香 
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港--珠江三角洲地區的經濟整合, 移民, 城市化, 區域發展, 資源管理, 城市與區域 

. 管治 本書適合對香港--珠江三角洲地區發展與變化有興趣的學者, 政府官員和 

公眾. 
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